
 

Tisková zpráva 

Sportovní areál Ještěd má nového 
ředitele 

Novým ředitelem Sportovního areálu Ještěd, a.s. se stal dosavadní pověřený ředitel společnosti Jan 

Svatoš. Do výběrového řízení na post ředitele se přihlásilo dvanáct zájemců. Na základě písemných 

podkladů, zpracovaných jednotlivými zájemci, postoupilo pět z nich rozhodnutím členů 

představenstva do druhého kola, které se konalo koncem minulého týdne. 

Výběrová komise, složená z členů představenstva a dozorčí rady společnosti, ve finále rozhodovala 

mezi dvěma uchazeči. Jan Svatoš zvítězil těsně poměrem hlasujících 3:2.  

„Tito dva kandidáti splnili všechny požadavky na danou pozici a nejlépe prokázali požadované 

znalosti. Vítěz konkurzu nás přesvědčil svou koncepcí rozvoje areálu, návrhy řešení a svými cíli,“ říká 

Mgr. Petr Černý, předseda představenstva SAJ, a.s. 

Podle Ing. Jiřího Rutkovského, náměstka primátorky pro sport, doposud pověřený ředitel SAJ, a.s. se 

ve funkci v posledních měsících osvědčil. „Jsem rád, že se vítězem stal právě on. A to na základě 

zkušeností, které jsme při spolupráci s ním nasbírali. Je vidět, že o dění v ještědském areálu má 

skutečně zájem a přichází i s novými aktivitami. Mezi ně se aktuálně řadí otevřený závod v obřím 

slalomu, jehož první kolo proběhne již tuto středu,“ připomíná náměstek.  
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